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Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdés t
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor földművelésügyi miniszter Úrhoz :

„Ismét virágzik az illegális szemétlerakás 2 .!? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel megkaptam „Ismét virágzik az illegális szemétlerakás!?” cím ű írásbeli kérdésemre
adott válaszát, melyben szemet szúrt egy igen nevetségesnek mondható adat . Tájékoztatása szerint
2012 és 2014 közötti id őszakban összesen 28 esetben indult eljárás az erdőterületen történt illegális
szemétlerakások tekintetében. Ez az adat már önmagában is mulatságos, hátha azt is figyelemb e
vesszük, hogy az ügyek kapcsán 1 .885.000 Ft bírságot vetettek ki összesen .
Miután azt gondolom, hogy az említett adatok is egyértelműen azt mutatják, hogy a felderítési-
szankcionálási rendszer nem megfelelő, így kérdezem Miniszter Urat :

Mi az oka ennek a gyenge felderítési adatnak, mert ugye Ön sem gondolja, hogy valóban
ennyi eset lenne?
Vagy ha Ön szerint igazak az említett adatok, vajon miért hemzseg egész Budapes t
környéke illegális szemétlerakóktól ?
Mit kíván tenni a helyzet valódi kezelése ügyében ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2015 . szeptember 10 .

Dr. Oláh Laj o
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